

AMENDMENT 001
MODIFICATION N° 001

Answer questions from industry/ répondre aux questions de l'industrie :

1. Question: Is the GoCUID # 2WSSREXXL30L54BELXX in Category 2 supposed to be benching height adjustable tables instead of individual height tables?

Answer: Code GoCUID # 2WSSREXXL30L54BELXX in Category 2 is for individual height adjustable tables, not benching

Question: Est-ce que le code GoCUID # 2WSSREXXL30L54BELXX est censé être des tables ajustables de type "benching" au lieu de tables ajustable individuelle ?

Réponse : Le code GoCUID # 2WSSREXXL30L54BELXX est pour des tables ajustables individuelles et non de type « benching ».

2. Question: Due to holiday seasons and decreased workforce, may we please request an extension to the above noted solicitation?

Answer: Unfortunately, we can't allow any extension for this solicitation due to time constraints and because the furniture has to be delivered and installed by March 15th, 2024.

Question : En raison des fêtes et de la diminution de la main-d'œuvre, pourrions-nous demander une prolongation de l'appel d'offres susmentionné ?

Réponse : Malheureusement, en raison de restrictions budgétaires et puisque les meubles doivent être livré et installé par le 15 mars 2024, il n'est pas possible de prolonger l'appel d'offres susmentionné.